
S L O V E N S K Ý   R Y B Á R S K Y   Z V Ä Z 

 MIESTNA   ORGANIZÁCIA   DOLNÝ   KUBÍN 

 

Z Á P I S N I C A 
z  členskej schôdze MO SRZ Dolný Kubín konanej dňa 10.07.2021 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny uloženej pri origináli zápisnice  

 

Program:  

1)    Otvorenie 

2)    Správa mandátovej komisie 

3) Voľba pracovného predsedníctva a komisií  

4) Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS 

5) Správa o činnosti MO za uplynulé obdobie 

6) Správa o hospodárení za rok 2020 a návrh rozpočtu na rok 2021  

7) Správa kontrolnej komisie 

8) Plán hlavných úloh na rok 2021 

9) Diskusia  

10) Schválenie uznesenia  

11) Záver 

 

Priebeh zasadnutia:  

 

Bod   1.  Zasadnutie ČS otvoril z poverenia výboru podpredseda MO SRZ p. Vajdulák Leonard, ktorý 

privítal prítomných členov MO. Konštatoval, že podľa prezenčnej listiny nie je prítomná nadpolovičná 

väčšina členov. §-14 odst. 6, Stanov SRZ hovorí: 

        Členská schôdza je uznášaniaschopná, ak je v čase zvolania členskej schôdze prítomná 

nadpolovičná väčšina členov. Ak v čase zvolania členskej schôdze nie je prítomná nadpolovičná väčšina 

členov, môže výbor otvoriť rokovanie členskej schôdze bez ohľadu na počet prítomných členov, pričom  

prítomní členovia rozhodnú verejným hlasovaním o tom, či sa členská schôdza bude konať. Pre 

rozhodnutie  o konaní schôdze a o jej právoplatnosti je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 

prítomných členov.  

Na platnosť prijatých uznesení členskej schôdze je potom potrebná nadpolovičná väčšina hlasov  

prítomných členov v čase hlasovania pokiaľ v Stanovách SRZ nie je uvedené inak. 

         Na základe vyjadrenia mandátovej komisie, ktorá konštatovala že je prítomných iba 85 členov, čo 

nie je nadpolovičná väčšina členov MO SRZ, výbor navrhol pokračovať v konaní mimoriadnej členskej 

schôdze. Keďže v zmysle uvedeného §-14 odst. 6 Stanov SRZ musí rozhodnutie o konaní schôdze 

schváliť nadpolovičná väčšina počtu prítomných členov predsedajúci predniesol návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 1: 

Prítomní členovia MO SRZ Dolný Kubín súhlasia, aby sa mimoriadna členská schôdza konala.  

Hlasovanie: 

Za: 57        Proti:  1            Zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo prijaté  a mimoriadna ČS je uznášania schopná.     



Uznesenie č. 2: 

Členská schôdza schvaľuje vyššie uvedeným program členskej schôdze. 

Hlasovanie : 

Za: 58        Proti:  0            Zdržal sa: 1     Schválené 

 

Bod  2. .  Správu mandátovej komisie predložil predseda mandátovej komisie p. Macík Jozef : 

               - počet členov 782 

  - prítomných 62 členov ( 7,93 % ) 

  

  Mimoriadna ČS je v súlade s § 14, bodom 6.  Stanov SRZ  a prijatým uznesením č. 1 

uznášania schopná.  

 

Bod  3.  Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí : p. Vajdulák Leonard, Púčik Jozef,  Gregáň 

Miroslav st., Ferjančík Tibor, Macúš Igor ( viceprezident RADY SRZ ), Michalec Ivan ( 

predseda MO SRZ Trstená ) 

 

 Uznesenie č. 3: 

   Členská schôdza schvaľuje pracovné predsedníctvo v navrhovanom zložení.  

Hlasovanie : 

Za: 58        Proti:  0            Zdržal sa: 1    Schválené 

Do mandátovej komisie boli navrhnutí : p. Macík Jozef, Žatka Václav, Ján Flajs, Sagál 

Vladimír 

 

Za skrutátorov boli navrhnutí : p.  Hubinák Martin, Macík Jozef, Ján Flajs, Žatka Václav, 

Sagál Vladimír  

 

Uznesenie č. 4: 

Členská schôdza schvaľuje mandátovú komisiu a skrutátorov v navrhovanom zložení. 

Hlasovanie : 

Za: 59        Proti:  0            Zdržal sa: 0    Schválené 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí : p. Benka Andrej, Žúbor Miroslav, Mazalán Ján   

Hlasovanie : 

Uznesenie č. 5: 

Členská schôdza schvaľuje návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 

Za: 59        Proti:  0            Zdržal sa: 0    Schválené 

 

Bod  4.   Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS predniesol predseda MO     

Mgr. Púčik Jozef.     

 

 

 



Uznesenie č. 6: 

Členská schôdza schvaľuje správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej 

ČS. 

 

Hlasovanie : 

Za: 56        Proti:  0            Zdržal sa: 3     Schválené 

 

Bod 5.  Správu o činnosti organizácie za uplynulé obdobie predniesol predseda MO  Mgr. Púčik 

Jozef.     

 

Uznesenie č. 7: 

Členská schôdza schvaľuje správu o činnosti organizácie za uplynulé obdobie . 

 

Hlasovanie : 

Za: 59        Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

Bod     6.  Správu o hospodárení za rok 2020 a návrh rozpočtu na rok 2021 vypracoval účtovník MO 

SRZ Ing. Bjel Peter  a bola zverejnená v Dolnokubínskom rybárovi č. 1/2021.  

 

Uznesenie č. 8: 

Členská schôdza schvaľuje správu o hospodárení za rok 2020 a schvaľuje rozpočet na rok 

2021. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 59       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

 

Bod  7.   Správu kontrolnej komisie vypracoval predseda KK p. Gregáň Miroslav st. a bola    

zverejnená v Dolnokubínskom rybárovi č. 1/2021. 

 

Uznesenie č. 9: 

Členská schôdza schvaľuje správu kontrolnej komisie. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 58       Proti:  0            Zdržal sa: 1     Schválené 

 

Bod    8.  Plán hlavných úloh na rok 2021 predložil predseda MO Mgr. Púčik Jozef. 

 

Uznesenie č. 10: 

Členská schôdza schvaľuje plán hlavných úloh na rok 2021. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 59       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 



 

 

 

Bod    9. V diskusii vystúpili členovia a hostia :  

   

p. Macúš I. ( viceprezident ) : informoval o dianí  RADY SRZ, zasadnutiach a jej uzneseniach, 

informoval o podaní žiadosti na odstrel kormorána veľkého a o problémoch 

získanej výnimky od MŽP ( je podaný rozpor voči podmienkam výnimky ), 

informoval o podaní rozporu voči vybudovaniu vtáčieho ostrova na Oravskej 

priehrade, iniciatíva na zriadenie parkovísk pre rybárov Oravskej priehrady, 

poukázal na problémy s odpadkami ktoré pri vode zanechávajú rybári, informoval 

o spore ohľadom predaja majetku v Považskej Bystrici ,informoval o príprave 

nových Stanov SRZ, informoval že členské a ceny povolení sa pre tento rok 

meniť nebudú, informoval o oslavách mimoriadnych osláv 95. výročia, pripravuje 

sa krajská porada hospodárov na mesiac september, informoval o organizovaní 

preškolenia členov RS, 

  p. Michalec I.( MO Trstená ) : - pozdravil prítomných od členov MO SRZ Trstená, informoval 

o stavoch členskej základne ( 945 členov ), športovej činnosti, zarybnení 

obhospodarovaných revíroch, úlovkoch, ochrane vodných tokov ( plašenie 

kormorána, činnosť RS ),  

  p. Flajs J. : - navrhol zvýšenie príspevku na činnosť detí z členského na 2 Eurá, 

p. Púčik j. : - podporil a upresnil návrh p. Flajsa, ubezpečil, že výbor podporí každú aktivitu 

a požiadavku, ktorá pomôže pri výučbe detí, 

p. Telúch R. : - navrhol zníženie hornej miery kapra rybničného na 65 cm a svoj návrh následne 

zdôvodnil, 

p. Ferjančík T. : - odprezentoval aktivity hlavného hospodára za uplynulý rok, jeden z projektov je 

osádzanie zubáčových hniezd aj za pomoci členov a detí, ktoré sa takto podieľajú  

na hospodárení a zároveň učia, poďakoval menovite sponzorom za príspevky, 

ktoré boli použité na zarybnenie jednotlivými druhmi násad, poďakoval 

pomocným hospodárom za svoju činnosť, informoval o osádzaní polystyrénových 

plavákov na odvzdušnenie kaprových revíroch, informoval o lokalizácii neresísk 

jednotlivých druhov rýb( zubáč, ostriež, hlavátka ... ), informoval o úlovkoch 

hlavátok v našich revíroch, ktoré všetky boli vrátené do vody, informoval 

o zarybnení pstruhom a lipňom a o neresení v Zázrivke, informoval o nerese 

podustvy a zubáča a o zachytení neresu na kameru, poukázal na zvyšujúce sa 

úlovky zubáča, informoval o výrobe hniezd a použitých materiáloch ( kokosové 

vlákno .. ), upozornil na možný postih tých čo poškodzujú zubáčové hniezda, 

informoval o uložení chovnej klietky na odchov zubáča a šťuky do jazera č. 7,  

 informoval o kontrolných odlovoch na pstruhových revíroch a o zistených 

výsledkoch ( na základe zistených výsledkov sa bude upravovať zarybňovací plán 

), výsledky odlovov boli konzultované s Richardom Štenclom – ichtyológ, 

informoval o protipovodňových obhliadkach a o tlaku na vyťaženie štrkových 

lavíc, informoval o nelegálnom ťažení štrku z rieky Orava v Medzibrodí ( podnet 

na príslušné orgány – v riešení ), je problém s dodávkou násady šťuky od RADY 

SRZ, násada amura tiež nebola dodaná zmluvným dodávateľom ( vyplavilo mu 

násadu ), aplikácia baktérií za účelom odburinenia a odbahnenia ( slabšie 

výsledky na jazere č. 7 ), informoval o predaji povolení na rok 2021 

v podmienkach pandémie covid 19, povolenky sa objednávajú len do konca 

januára ( zabezpečenie známok a tlačív ), vyplňovanie záznamov o úlovkoch, 

poďakoval vedúcim krúžkov p. Flajsovi a p. Ošťadnickému, podporil návrhy 

ktoré vzišli z diskusie, poďakoval pretekárom 1. ligy LRU ( Mesiar M., Benka A., 

Telúch R., Krížo K. ), informoval o preteku LRU muška detí na Zázrivke 

a o zákaze lovu v tento termín pre ostatných rybárov, navrhol zvýšenie lovnej 

miery hlavátky na 100 cm, 

 p. Barica M. : - navrhol celoročný lov na revíri CHaP a povolenie zakrmovacej loďky, 



p. Púčik J. : - reagoval na príspevok p. Baricu – nie je možný celoročný lov lebo sa nejedná o 

štrkovisko, použitie zavážacej loďky na revíri CHaP ( jazero je menšie ako 10 ha 

) je v rozpore s príslušným ustanovením zákona o rybárstve a preto nie je jej 

použitie možné povoliť ani uznesením ČS, 

p . Macík J. : - navrhol zvýšenie úhrady za neodpracovanú hodinu na dvojnásobok ( bolo mu 

vysvetlené že o výške úhrady rozhodol výbor a je stanovená na výška úhrady 7 

Eur za neodpracovanú hodinu), 

p. Kabáč S. : - opýtal sa kde sú tie 65 cm kapre, 

 p. Púčik J. : - odpovedal p. Kabáčovi – predpokladajme že sa tam také nachádzajú, 

  p. Nemček O. : - navrhol zníženie ceny povolení o 5 Eur,  

 p. Púčik J. : - odpovedal p. Nemčekovi, nárast výdavkov organizácie aj v súvislosti 

s budovaním a opravou prístupových ciest ku kaprovým revírom v Párnici 

a výkupom pozemkov, 

 p. Benka A. : - reagoval na príspevok p. Nemčeka, je to v kompetencii výboru, členská schôdza 

to môže zmeniť,  

p. Púčik J. : - stúpajú ceny násad, treba zvyšovať zarybnenie aby ste mali čo chytať, 

p. Ferjančík T. : - reagoval na p. Nemčeka, odôvodnil zvýšenie cien povolení a poukázal na 

zvyšujúce úlovky kapra ale aj iných druhov rýb, 

p. Vojtek I. : - vyzdvihol jedinečnú príležitosť vykonávať rybárske právo v krásnej prírode, čo 

by sme si mali vážiť ( ako povedal Werich - čas strávený na rybách sa do života 

prežitého nezapočítava ), 

Predsedajúci dal hlasovať o ukončení diskusie : 

Uznesenie č. 11: 

Členská schôdza ukončuje diskusiu. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 53       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

 Bod  10.   Predsedajúci požiadal skrutátorov o sčítanie prítomných členov v sále pre potrebu stanovenia 

kvóra pred nasledujúcim hlasovaním.  

 

  Kvórum pre nasledujúce hlasovania je 52. 

 

 

Za návrhy do uznesenia, ktoré vzišli z diskusie dal hlasovať predseda návrhovej komisie 

v nasledovnom poradí : 

 

1. Zvýšenie príspevku na činnosť detí z členského na 2 Eurá. 

 za 52,  proti 0,  zdržalo sa 0,    schválené   

2. Znížiť hornú mieru kapra na 65 cm. 

za 31,  proti  6,  zdržalo sa 10,   schválené 

3. Zvýšenie lovnej miery hlavátky na100 cm. 

za 36,  proti 2,  zdržalo sa  8,    schválené 

4. Zníženie ceny povolení na rybolov ( kaprové, lipňové a pstruhové ) o 5 

Eur. 

za 6,  proti  27,      zdržalo sa 14,      neprešiel 

5. Zníženie počtu brigádnických hodín z 15 hodín na 10 hodín pričom účasť 

na členskej schôdze ( 5 hodín ) sa už do počtu odpracovaných hodín 

nezapočitáva.   

za  35,  proti 5,  zdržalo sa 9,      schválené 

 

Súhrnný návrh uznesenia členskej schôdze predniesol predseda návrhovej komisie p. Benka Andrej. 

 



Členská schôdza schvaľuje: 
- správu o činnosti miestnej organizácie za rok 2020, 

- správu o finančnom hospodárení MO za rok 2020 a účtovnú uzávierku za rok 2020, 

- správu kontrolnej komisie za rok 2020, 

- správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS, 

- návrh rozpočtu miestnej organizácie na rok 2021, 

- plán hlavných úloh miestnej organizácie na rok 2021, 

- pracovné predsedníctvo a komisie, 

- program členskej schôdze, 

- ukončenie diskusie, 

 - brigádnickú povinnosť členov miestnej organizácie v roku 2021 vo výške 10  brigádnických hodín, 

v prípade neodpracovania brigády prispieť na účel zarybňovania sumou 7,00 € za  každú 

neodpracovanú hodinu, 

- zvýšenie príspevku na činnosť detí z členského na 2 Eurá, 

- zníženie hornej hranice kapra rybničného na 65 cm, 

- zvýšenie lovnej miery hlavátky podunajskej na 100 cm,  

- vydanie jedného bezplatného miestneho povolenia na lov rýb pre členov MO, 

  ktorí dovŕšili vek 70 rokov a sú členmi SRZ minimálne 20 rokov. 

 

Členská schôdza ukladá výboru MO: 

- prejednať diskusné príspevky  a návrhy členov z členskej schôdze a písomne odpovedať na tie 

príspevky, ktoré neboli zodpovedané na schôdzi, 

- rozpracovať plán hlavných úloh do plánu práce jednotlivých odborov a pravidelne vykonávať kontrolu 

ich plnenia, 

- podľa potreby vydávať informačný spravodaj pre členov, pravidelne obmieňať náplň vývesných 

skriniek a pravidelne aktualizovať web stránku organizácie, 

- podľa finančných možností vykupovať pozemky okolo rybárskych revírov. 

 

Uznesenie č. 12: 

Členská schôdza schvaľuje súhrnné uznesenie. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 49       Proti:  0            Zdržal sa: 2     Schválené 

 

  

 

Bod    11.  Predsedajúci poďakoval prítomným členom a hosťom za účasť a iniciatívne 

vystupovanie v diskusii a zasadnutie členskej schôdze MO SRZ ukončil. 

 

V Dolnom Kubíne dňa : 10. júla 2021 

 

 

 

 Ing. Kosmeľ Miroslav    Mgr. Púčik Jozef 

 tajomník MO SRZ    predseda MO SRZ 

  


